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A cheery New Year hold lots of happiness for you!给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意。本站精心为大家整理了元旦英文祝福三篇，希望对你有帮助。　　元旦英文祝福1　　1、warm hea...
A cheery New Year hold lots of happiness for you!给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意。本站精心为大家整理了元旦英文祝福三篇，希望对你有帮助。[_TAG_h2]　　元旦英文祝福1
　　1、warm hearted wishes for a happy new year filled with all your favorite things.
　　传统佳节之际，献上殷殷祝福，祝新年万事如意!
　　2、a new year greeting to cheer you from your daughters.
　　愿女儿的新年祝福带给你快乐。
　　3、to wish you special joy at the holidays and all year.
　　祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
　　4、we won‘t forget you this holiday season.
　　假期里，我们不会忘记您的。
　　5、i hope we can spend the holidays together.
　　希望我们能一起过春节。
　　6、wish all the best wishes for you.
　　献上最美好的祝愿。
　　7、it‘s really a shame we can‘t be together at that moment.
　　我们不能在一起过春节真是太遗憾了。
　　8、a cheery new year hold lots of happiness for you!
　　给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意。
　　9、much joy to you in the up coming year. may the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at new year and stay with you all the year through.
　　让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
　　10、new year is a time for gladness and rejoicing …because there is no class.
　　新年是喜庆的日子——因为不用上课。
　　11、best wishes for you and your family.
　　祝福您及您的家人。
　　12、a cheery new year hold lots of happiness for you!
　　给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意。
　　13、peace and love for you at new year from all your students.
　　祝老师新年充满平安和爱。
　　14、take your passion and make it come true.
　　发挥你的热情，让理想变为现实。
　　15、wishing you all the blessings of a beautiful season.
　　愿你拥有美丽的新年所有的祝福。
　　16、thank you for your hard work and patience on this holiday season.
　　值此佳节，谨对您的辛勤栽培表示感谢。
　　17、may the joy of new year be with you throughout the year.
　　愿新年的快乐一年四季常在。
　　18、much joy to you in the up coming year. may the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at new year and stay with you all the year through.
　　让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
　　19、may its blessings lead into a wonderful year for you and all whom you hold dear.
　　祝福你及你所爱的人新的一年中万事如意。
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　　棒棒的BODY，满满的MONEY，多多的HAPPY，心情天天很SUNNY，无忧无虑象个BABY，总之，新年你最快乐。
　　Stick the BODY， full of MONEY， and HAPPY mood every day is SUNNY， carefree like a BABY， in a word， you the most happiness in the New Year。
　　祝愿您在新的一年里，所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的期待都能出现，所有的付出都能兑现!
　　Wish all of you in the New Year， hope can fulfill a wish， all dreams come true， all expectation can appear， all paying can cash!
　　元旦表示年新的一年，新的开始，万事从头起，良好的开端是成功的一半祝你永远是成功者!
　　New Year\'s day said in the New Year， new beginning， everything from scratch， a good beginning is half the success I wish you will always be a winner!
　　愿您像那一树火红枫叶，在暖风中舒展着您纯洁的美丽，在霞光里燃烧着您嫣然的笑容，祝您新年一切如意!
　　I hope you like the red maple leaf tree， stretch your pure beauty in the warm wind， burning in the twilight you smile smile， happy New Year to you all the best!
　　为了久藏你的影子，在深冬，我给心灵再上一把锁。而如今，在这个日子，我从锁眼里仿佛又听到了自己的声音，祝新年快乐。
　　In order to hide your shadow， in the winter， I give heart to a lock。 But now， on this day， I seemed to hear her voice from the keyhole， happy New Year。
　　你我相拥倾听新年的钟声犹如年轮的呼吸，簇拥着我们共同的梦，满心的爱意化作真挚的祝福\"新年快乐!\"
　　!You I hug to each other to listen to the New Year\'s bell is like rings to breathe， surrounded by our common dream， full of love into sincere blessings \"happy New Year!\"
　　我做人比较厚道，做事比较低调，怕到时挤不上祝福你的快车道，挤不进祝福你的人潮，所以先预祝一声元旦好!
　　I work to be more honest， modest， afraid there is not the blessings you fast， don\'t squeeze into the blessing you filling， so wish a New Year\'s day good!
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　　你我相拥倾听新年的钟声犹如年轮的呼吸，簇拥着我们共同的梦，满心的爱意化作真挚的祝福\"新年快乐!\"
　　!You I hug to each other to listen to the New Year\'s bell is like rings to breathe， surrounded by our common dream， full of love into sincere blessings \"happy New Year!\"
　　我做人比较厚道，做事比较低调，怕到时挤不上祝福你的快车道，挤不进祝福你的人潮，所以先预祝一声元旦好!
　　I work to be more honest， modest， afraid there is not the blessings you fast， don\'t squeeze into the blessing you filling， so wish a New Year\'s day good!
　　元旦好，好事全来了!朋友微微笑，喜气围你绕!欢庆节日里，生活美满又如意!喜气!喜气!一生平安如意!
　　New Year\'s day good， all good! Friends smiles， beaming around you around! Celebrate holidays， happy happy life and happiness! Happy! Happy! Life to peace ruyi!
　　元旦，元旦，祝你希望都如愿，梦想都实现，等候都出现，付出都对现，福气多多，快乐连连，万事圆圆，微笑甜甜。
　　New Year\'s day， New Year\'s day， wish you wish to wish， dreams， waiting for all， pay all for now， a lot of blessing， happy， everything is round， sweet smile。
　　元旦节，大家都快乐，可以吃香的喝辣，让每个人都可以停下来在一起吃一顿团圆饭，在这里我祝福大家天都快乐。
　　On New Year\'s day， everyone is happy， can drink hot sought-after， let everybody can stop to have a family reunion dinner together， I wish you a merry days here。
　　朋友，请释放心灵洗涤疲惫，接受每声祝福，聚积每个喜悦!这个节日的每个音符，就这么迂迴舒缓地写在你的乐章上。
　　Friend， please release washing tired mind， accept every blessing， gather every joy! The holiday of each note， so devious slow to write on your movement。
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